
Svar på motion till HSB Värmlands fullmäktigemöte, från Brf Balder 

Karlstad, om form för Ägarträffar för ledamöter i Brf Styrelsen. 
 

HSB Värmland har under de senaste åren förstärkt och vidareutvecklat dialogen med ägar- och 

medlemskretsen. På grund av pandemin och kraftfulla omvärldsfaktorer har vi varit tvingade att hitta 

alternativa vägar för detta arbete och då varvat digitala med fysiska möten.  

Det finns både positiva och negativa erfarenheter av båda alternativen. Vår sammanlagda 

bedömning är dock att fysiska möten tillför ett mycket stort värde bland annat i nätverkande och 

erfarenhetsutbyte. Att träffas fysiskt ger större möjligheter och utrymme för att träffas och samtala 

under friare former på ett sätt som den digitala mötesformen, dessvärre ger begränsade möjligheter 

till. 

Vi har även genomfört träffar runt om i vårt upptagningsområde för att just ge möjlighet till att så 

många som möjligt kan delta. 

Ägarträffen som genomfördes i december 2022, var den första i sitt slag och utvärderingen och 

återkopplingen från denna var mycket positiv. Framför allt just grupparbeten kring frågeställningar 

som rör ägarrollen. 

Vår ambition är att fortsätta bjuda in till fysiska Ägarträffar två gånger per år, ett i samband med 

Årsstämman som vanligtvis genomförs i maj och ett under november samma år.  

Styrelsen för HSB Värmland har även tillsatt en arbetsgrupp med syfte att titta på hur vi kan 

vidareutveckla formerna för Ägarsamråden och i det väva in de önskemål som framkommer i denna 

motion. 

Givet ovanstående anser vi att Motionen från Brf Balder är besvarad och omhändertagen. 
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